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Zápis č. 3/2021 
Z Valné hromady MMSO, konané 2. prosince 2021 v 17.00 hodin v zasedací 

místnosti Městského úřadu Proseč 
 

Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomno minimálně 2/3 zástupců 
obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Mikroregionu Maštale, svazku obcí konané 2. prosince 2021 proběhlo 
v době od 17:00 hodin do 19:30 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Hospodaření svazku k 30. 11. 2021 
3. Rozpočtové opatření č. 3 
4. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2021 
5. Členské příspěvky na rok 2022  
6. Návrh rozpočtu na rok 2022 
7. Realizace projektu „Revitalizace a optimalizace cyklotras v Mikroregionu Maštale“ 
8. Strategický plán MMSO 2021 – 2028 
9. POV 2022 
10. Podání žádosti o dotaci do programu Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu 

v Pk 
11. Smlouva o zajištění provozu mikroíčka a parkoviště v Jarošově 
12. Zpráva o činnosti svazku v roce 2021 
13. Různé (Cyklo Maštale 2022, turistická sezóna 2021,..) 

 
Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
 
Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Václav Tměj, Luboš Šplíchal 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Martin Olbrich, David Šimek 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
1/2020 ředitelce a účetní svazku podniknout potřebné kroky pro registraci do režimu EET – nadále 
trvá 

Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení.  

2. Hospodaření DSO k 30. 11. 2021 
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Dobrovolný svazek obcí vykazuje k datu 30. 11. 2021 tyto skutečnosti: 
příjmy ve výši 2 294 507,91 Kč / rozpočet po změnách ve výši 2 362 400 Kč, tj. plnění na 97,1%, 
výdaje ve výši 1 989 277,89 Kč / rozpočet po změnách ve výši 2 081 000,00 Kč, tj. plnění na 95,6 
%. 
Stav finančních prostředků na bankovních účtech k 30. 11. 2021 = 1 696 120,40 Kč. 
 
Valná hromada bere na vědomí hospodaření DSO k 30. 11. 2021. 
 
3. Rozpočtové opatření č. 3 
Valná hromada bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3, které se týká přijetí dotace na podporu 
TIC v roce 2021. Rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu. 
 
4. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2021 
V souladu s § 29 a 30 zák. č. 563/1991 Sb. o účetnictví v platném znění a v souladu s prováděcí 
vyhláškou č. 270/2010 Sb. v platném znění Valná hromada k provedení inventarizace majetku, 
pohledávek a závazků k datu 31. 12. 2021 jmenuje: hlavní inventarizační komisi ve složení: 
Předseda: Ing. Jan Macháček, členové: František Bartoš, Luboš Šplíchal. Dílčí inventarizační 
komise (pro skladové zásoby) ve složení: Předseda: Lucie Oherová, členové: Bc. Kateřina 
Zelenková, Iveta Nováková. 
Zahájení jednotlivých fyzických inventur se stanovuje na 30. 12. 2021 a ukončení na 10. 1. 2022. 
Dokladová inventarizace bude provedena v období od 18. do 21. ledna 2022. 

Valná hromada schvaluje plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2021 a složení 
hlavní a dílčí inventarizační komise. 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
5. Členské příspěvky na rok 2022 
Valná hromada schvaluje členské příspěvky na rok 2022 ve výši 100,- Kč na obyvatele. 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
6. Návrh rozpočtu na rok 2022 
Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2022 byl řádně zveřejněn na úředních deskách jednotlivých 
členských obcí v termínu 15 dní před jeho projednáním a schválením VH.  
Rozpočet počítá s celkovými příjmy ve výši 2 480 tis. Kč a s celkovými výdaji ve výši 3 180 tis. Kč. 
Rozpočet je sestaven jako schodkový. V rozpočtu je zahrnuta realizace 2 velkých projektových 
záměrů – Oprava rozhledny Borůvky a Revitalizace a optimalizace cyklotras v mikroregionu 
Maštale. 
Závaznými ukazateli jsou v navrhovaném rozpočtu celkové příjmy a celkové výdaje. 
 
Valná hromada schvaluje návrh rozpočtu na rok 2022. Návrh rozpočtu je přílohou tohoto zápisu. 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
7. Realizace projektu „Revitalizace a optimalizace cyklotras v Mikroregionu Maštale“ 
Ředitelka svazku informovala přítomné o průběhu realizace tohoto projektu. Byla odeslána žádost 
o stanovisko na vlastníky pozemků, kde bude probíhat změna tras. Byl odeslán dotaz na Odbor 
životního prostředí Pk ohledně vzniku nové části cyklotrasy v rezervaci.  
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Valná hromada bere na vědomí informaci k projektu „Revitalizace a optimalizace cyklotras v 
Mikroregionu Maštale“. 
 
8. Strategický plán SOTM 2021 – 2028 
Ředitelka svazku požádala přítomné o prodloužení platnosti tohoto dokumentu do 31. 12. 2022. 
Z důvodu řady omezení se nemohla pracovní skupina scházet. Dokument je rozpracován, 
předseda svazku informoval přítomné o důležitosti tohoto dokumentu, o jeho důkladné přípravě a 
zpracování. 
 
Valná hromada schvaluje prodloužení platnosti Strategického plánu rozvoje Miroregionu Maštale 
do 31. 12. 2022 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
9. POV 2022 
Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě o dotaci z POV na rok 2022 – příjem 
žádostí probíhá od 1. 12. 2021 do 31. 12. 2021. Výše dotace je max. 1 mil. Kč. Dotace max. 70% 
nákladů projektu. V letošním roce budou podporovány projekty zaměřené na meziobecní 
spolupráci. Vzhledem k tomu, že Mikroregion Maštale je založen na meziobecní spolupráci a takto 
funguje již 20 let, bude podána žádost na jednotlivé záměry v členských obcích, jako tomu bylo 
v předešlých letech. Každá obec zašle svůj záměr, aby mohla být žádost zpracována. 
 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova na rok 2022 a 
ukládá ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci a pověřuje předsedu svazku jejím 
podpisem. 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
10. Podání žádosti o dotaci do programu Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu 
v Pk 
Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě. Příjem žádostí bude probíhat od 3. 1. 
2022 do 31. 1. 2022, Minimální výše dotace 50 tis., max 300 tis. Podpora až 70%, alokace na rok 
2022 je 5,87 mil. (vloni byla 4,8 mil.). 
 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci do Podpora budování infrastruktury cestovního 
ruchu v Pk a ukládá ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci a pověřuje předsedu 
svazku jejím podpisem. 
Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
11. Smlouva o zajištění provozu mikroíčka a parkoviště v Jarošově 
Mikroregion Maštale letos otevřel novou provozovnu v Jarošově. Tato provozovna se nachází na 
pozemku ve vlastnictví obce Jarošov. Mikroregion Maštale zde provozuje stánek mikroíčka, kde 
prodává turistické předměty, občerstvení a zmrzlinu. Zároveň provozuje parkoviště. Na základě 
této smlouvy bude MMSO odvádět obci Jarošov 50% z částky vybrané za parkovné, zároveň bude 
hradit náklady za spotřebovanou enegrii a vodu. 
 
Valná hromada schvaluje smlouvu o zajištění provozu mikroíčka a parkoviště v Jarošově 
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Pro: 9, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
12. Zpráva o činnosti svazku v roce 2021 
Ředitelka svazku informovala přítomné o činnostech a aktivitách, které svazek během roku 2021 
realizoval. Zpráva je přílohou zápisu. 

Valná hromada bere na vědomí informaci k činnosti svazku v roce 2021. 

13. Různé (Cyklo Maštale 2022, turistická sezóna 2021,..) 
Ředitelka svazku informovala přítomné o termínu závodu Cyklo Maštale 2022. Ten se bude konat 
18. 6. 2022. Dále informovala přítomné o návštěvnosti a tržbách na jednotlivých provozovnách, 
administrativní pracovnice představila přítomným nové pracovní listy určené do Muzea dýmek. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k různé. 
 
14. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 5. 12. 2021 
 
Předseda svazku:   ………………………………… 
 
Ověřovatelé zápisu:   ………………………………… 
 

…………………………………         
 

zapsala: Lucie Oherová 


